
اردوگاه آبی

قرارداد 3 سال و نیمه کوجو با استقلال
جوئـــل کوجو بازیکن غنایی الاصل اســـتقلال که در 
عضویت تیم ملی قرقیزســـتان اســـت، با استقلال 
قرارداد بســـت. ایـــن بازیکن قرارداد خـــود به مدت 
3 ســـال و نیـــم را بـــا باشـــگاه اســـتقلال بـــه امضـــا 

رســـانده است.
 کوجـــو بازیکنـــی اســـت کـــه در ترکیـــب تیـــم ملی 
قرقیزســـتان مقابـــل تیـــم ملی ایـــران بـــازی کرد و 
موفـــق شـــد دروازه علیرضـــا بیرانونـــد را 2 بـــار بـــاز 
کند. کوجو روز گذشـــته به صورت رســـمی از ســـوی 
مدیران اســـتقلال رونمایی شـــد. اســـتقلال در این 
فصل بازیکنان ســـیه چـــرده بســـیاری را به خدمت 
گرفته که با حضور کوجـــو این جمع جذاب تکمیل 

خواهد شـــد.

 کوجو: همه می دانند 
کیفیت لیگ ایران بالا است

جوئـــل کوجـــو دربـــاره کیفیت لیـــگ ایـــران گفته: 
»همه می دانیـــم که باشـــگاه های ایرانی چقدر قوی 
هســـتند. باشـــگاه های ایرانی با عزت در مسابقات 
آســـیایی حضور داشـــته اند و به همیـــن دلیل لیگ 

برتر ایران را در ســـطح بالایـــی می دانم.« 
او در ادامـــه صحبت های خود گفـــت: »فوتبال را از 
ســـنین پایین شـــروع کردم و وقتی به مســـیری که 
تـــا به امـــروز طی کـــرده ام، فکـــر می کنم، اشـــک از 
چشـــمانم ســـرازیر می شـــود. فوتبال بخـــش اصلی 
زندگی من اســـت. می خواســـتم آفریقـــا را ترک و در 
اروپـــا فوتبال بـــازی کنـــم و خیلی خدا خـــدا کردم 
که به این هدفم برســـم. در بســـیاری از کشـــورهای 
آفریقایی بوده ام، اما رکُ و پوســـت کنده باید بگویم 
که زندگی آنطور پیش نرفت که می خواســـتم. الان 
در فوتبال آســـیا هســـتم و کاری که انجـــام می دهم 
را دوســـت دارم، بـــه همین خاطـــر از خداوند بابت 

همـــه اینها تشـــکر می کنم.«
 

واکنش باشگاه استقلال به جذب 
بازیکنان جدید

باشـــگاه اســـتقلال اعـــلام کـــرد نامه نـــگاری صرفـــاً 
نمی توانـــد در جهـــت جـــذب گزینه هـــای مـــورد 
نظر نقـــش تعیین کننـــده ایفا کنـــد و بایـــد در این 
راســـتا اقدامـــات دیگری نیز انجام شـــود. باشـــگاه 
اســـتقلال علاوه بـــر ایـــن نامه نگاری ها بـــا مدیران 
برنامه بازیکنان نیز مذاکراتـــی خواهد کرد تا بتواند 
گزینه های مـــورد نظر خـــود را جذب کند. باشـــگاه 
استقلال در تلاش اســـت با مدیران جدید بهترین 
انتخاب ها را داشـــته باشـــد و باید دید در این راستا 

بـــه موفقیت خواهد رســـید یـــا خیر؟!
 

پنجره نقل و انتقالات بسته است
مدیران باشـــگاه اســـتقلال باید مطالبات بازیکنان 
ســـابق ایـــن باشـــگاه را به ســـرعت پرداخـــت کنند 
تـــا پنجره نقـــل وانتقالاتـــی این باشـــگاه باز شـــود. 
بازیکنـــان ســـابق از باشـــگاه شـــکایت کرده انـــد تا 
مطالبـــات باقی مانـــده خـــود را دریافـــت کننـــد که 
باشـــگاه اســـتقلال بـــه دلیل تغییـــرات اخیـــر هنوز 
نتوانســـته اقدامـــی در ایـــن راســـتا انجـــام دهد. تا 
زمانـــی کـــه باشـــگاه اســـتقلال موفق بـــه پرداخت 
مطالبـــات بازیکنـــان ســـابق نشـــود، قادر بـــه ثبت 

قـــرارداد بازیکنـــان جدید نیســـت.
 

مبارزه احمد سعادتمند با سرطان
احمـــد ســـعادتمند، مدیرعامـــل ســـابق باشـــگاه 
اســـتقلال در بســـتر بیماری اســـت. گفته شـــده او 
بـــه بیماری ســـرطان دچار شـــده و در حـــال درمان 

 . ست ا
عکســـی از احمـــد ســـعادتمند منتشـــر شـــده کـــه 
نشـــان از مبـــارزه او بـــا ســـرطان دارد. بـــا توجـــه به 
اینکـــه ســـعادتمند در دوران مدیریـــت خـــود نیـــز 
مدیر سختکوشـــی بـــود، بعید اســـت کـــه نتواند از 
پـــس ایـــن بیمـــاری برآیـــد و پیش بینی می شـــود با 
توجه بـــه روحیات خاص او به ســـادگی ســـرطان را 
شکســـت دهد و دوباره به شـــرایط عـــادی بازگردد. 
ایـــران ورزشـــی برای ایـــن مدیر زحمتکش باشـــگاه 

اســـتقلال آرزوی ســـلامتی و طول عمـــر دارد.

 انتقاد نوری از حضور بابایی 
در هیأت مدیره

بحث حضور محمودرضا بابایی در باشگاه استقلال 
بـــه عنوان یکـــی از اعضای هیأت مدیره داغ اســـت. 
به همین دلیل اهالی رســـانه هرگاه با پیشکسوتان 
این باشـــگاه مواجه می شـــوند، درباره حضور بابایی 

در هیأت مدیره این باشـــگاه سؤال می کنند.
در همین راســـتا محمد نوری، پیشکسوت استقلال 
گفته اســـت: »مـــن نمی دانـــم محمودرضـــا بابایی 
که در ســـال های گذشـــته برای اســـتقلال حواشی 
متعـــددی ایجـــاد کـــرده بر چه اساســـی بـــه عنوان 
عضو هیأت مدیره انتخاب شـــده است؟ من اعتقاد 
دارم این شـــخص که حـــالا بزرگ شـــده، نمی تواند 
به اســـتقلال کمکی انجـــام دهد چون بعید اســـت 

همان اهداف گذشـــته را دنبـــال نکند.«
نوری ادامه داد: »بودن این شـــخص در هیأت مدیره 
اســـتقلال به شـــدت هواداران را نگران کرده است. 
از تاجرنیـــا می خواهـــم تجدیدنظـــر کنـــد و افـــراد 
باتجربه بســـیاری را که وجود دارند، در هیأت مدیره 
قـــرار دهد. احســـاس می کنم بابایـــی الان با برنامه 
به استقلال آمده اســـت و تاجرنیا باید هرچه زودتر 
جلوی ایشـــان را بگیرد. به اعتقاد مـــن تاجرنیا باید 

درباره محمود بابایـــی تجدیدنظر کند.«
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همدانی: رئیس جدید فدراسیون باید علمی و به روز باشد

ساکت کردن هوادار دردی را دوا نمی کند
اکبری: جویباری از پیشکسوتان استقلال استفاده کند

بازیکنان معمولی شأن استقلال را پایین آوردند

 
ســـتار همدانی پیشکســـوت اســـتقلال 
موســـیمانه را تـــا حـــدودی در انجـــام 
مأموریتـــش موفـــق می دانـــد و معتقد 
اســـت بـــا آمـــدن او رونـــد سینوســـی 
تیـــم قطـــع شـــده و اســـتقلال از افـــت 
شـــدید خارج شده اســـت. او همچنین 
فدراسیون فوتبال را نیازمند برخورداری 
از تلفیـــق نیروهـــای جوان و بـــا تجربه 
کـــه  می گویـــد  این طـــور  و  نـــد  می دا
وقتش رســـیده آدم جدیـــد وارد فوتبال 
اســـتقلال  دربـــاره  شـــود.وی  ایـــران 
موســـیمانه می گوید: »نمی شـــود گفت 
موســـیمانه در ایـــن مـــدت هیـــچ کاری 
نکـــرده و اســـتقلال بعـــد از آمـــدن او 
پیشـــرفت نداشـــته اســـت. او در ایـــن 
مـــدت تلاش های زیادی کـــرده و بعضی 
خلأهـــا را پوشـــانده امـــا کافی نیســـت. 
اســـتقلال همچنـــان کار دارد و علاوه بر 
مســـائل فنی نیـــاز دارد مدیریت آن هم 
درست شـــود. موســـیمانه برای دریافت 
مطالباتـــش اعتـــراض کـــرده و همیـــن 
مســـائل نشـــان می دهـــد کـــه مدیریت 
اســـتقلال همچنان مشکل دارد که باید 
بـــا حضـــور افـــراد جدید این مشـــکلات 

برطرف شـــود.«
 موسیمانه از نظر همدانی در قطع روند 
سینوســـی اســـتقلال موفق بوده است: 

»اســـتقلال بعـــد از آمـــدن موســـیمانه 
بازی هـــای بهتری به نمایش گذاشـــته و 
دلچســـب تر بـــازی می کند. بـــرای مثال 
شـــاگردان موســـیمانه مقابل الاهلی یا 
فـــولاد خوزســـتان فوق العـــاده بودنـــد. 
اســـتقلال مقابل ســـپاهان هـــم خوب 
بـــود و می توانســـت 3امتیـــاز بـــازی را 
بگیرد امـــا فوتبال اســـت دیگـــر، گاهی 
تیم برتـــر زمین هســـتی ولـــی امتیازات 
تقســـیم می شـــود. چیزی که مشخص 
اســـت اینکه با آمـــدن این مربـــی روند 
سینوســـی تیم قطع شـــده و استقلال از 
افت شـــدید خارج شده اســـت که این 

خـــود جای امیـــدواری دارد.«
پیشکســـوت اســـتقلال معتقد اســـت، 
مدیـــران تیـــم بایـــد در رابطه بـــا جذب 
بگیرنـــد:  درس  گذشـــته  از  بازیکـــن 
»بایـــد از گذشـــته درس گرفـــت. اگـــر 
قـــرار بـــه جـــذب بازیکـــن اســـت، باید 
گزینه هـــای مدنظـــر موســـیمانه کـــه با 
تاکتیک او همخوانـــی دارند، به خدمت 

گرفتـــه شـــوند. بایـــد آسیب شناســـی 
شـــده و آگاهانـــه بازیکن گرفـــت وگرنه 
صـــرف جـــذب 5،4 بازیکـــن و ســـاکت 
کردن هـــواداران دردی از اســـتقلال دوا 

نمی کنـــد.«
همدانـــی همچنیـــن در پاســـخ بـــه این 
ســـؤال که ماندن تـــاج به نفـــع فوتبال 
ایران اســـت یـــا نه، گفت: »فدراســـیون 
فوتبال فدراســـیونی نیســـت کـــه با اتکا 
بـــه این مجموعـــه فعلی بتوانـــد آن را به 
تنهایـــی اداره کند، بلکـــه مدیریت این 
مجموعه باید تلفیقی از جوانی و تجربه 
باشـــد. حتی اگر فرد جوانی هم روی کار 
بیایـــد بایـــد از تجربه پیشکســـوتان این 
عرصـــه کمک بگیرد تـــا بتوانـــد ماندگار 
شـــود، فوتبال مـــا نیازمنـــد آدم جدید و 
علمـــی به روز اســـت. همچنین کشـــتی 
فدراســـیون فوتبـــال ســـنگین اســـت و 
کســـی کـــه می آیـــد نیـــاز بـــه ارتباطاتی 
قـــوی هم دارد کـــه بتواند این کشـــتی را 

به ســـاحل مقصود برســـاند.«

ید الله اکبـــری هافبک ســـابق و تکنیکی 
آبی پوشان معتقد اســـت قبلاً بازیکنانی 
بـــه اســـتقلال می آمدنـــد که همگـــی یا 
ملی پـــوش بودنـــد یـــا در حـــد تیم ملی 
اما حـــالا پروســـه حضـــور در تیـــم بزرگ 
اســـتقلال تا حـــدود زیـــادی نســـبت به 

گذشـــته فرق کرده اســـت.

 در خصوص حضور مدیرعامل 
جدید استقلال و تغییر و تحولاتی 

که در رأس مدیریت هیأت مدیره و 
هلدینگ به وجود آمده، چه نظری 

دارید؟
ــن  ــه م ــی ک ــاری در زمان ــری جویب ــای نظ آق
بازیکــن اســتقلال بــودم، سرپرســت تیــم 
ــی دارم و  ــه خاص ــان توصی ــرای ایش ــود. ب ب
ایــن نکتــه بــه این موضــوع باز می گــردد که 
حتمــاً از پیشکســوتان بزرگ باشــگاه مانند 
حســن روشــن و عبداللهی و بهتاش فریبا 
و شــاهین بیانــی در تصمیم گیری شــان 
بــزرگان  بهــره بگیرنــد و حتمــاً نظــرات 
اســتقلال را حتــی در تصمیمــات بــزرگ 
بشــدت  چــون  کننــد  لحــاظ  باشــگاه 
معتقــدم ایــن نفــرات باتجربــه و اســتخوان 
خردکــرده باشــگاه واقعــاً می تواننــد بــه تیم 
و باشــگاه کمــک کننــد و ضریــب اشــتباه و 
خطــا را بــه حداقــل برســانند. دقیقــاً مــا 

ــم.  ــپولیس دیدی ــن کار را در پرس ــه ای نمون
 یعنی شما معتقدید استقلال باید 

به زمان بازیگری خودتان بازگردد؟!
بــازی  اســتقلال  در  خــودم  کــه  زمانــی 
ــرح  ــان مط ــر از بازیکن ــا پ ــم م ــردم تی می ک
ملی پــوش یــا در حــد ملــی بــود و بازیکــن 
اســتقلال  در  را  ضعیفــی  یــا  معمولــی 
باشــد.  داشــته  حضــور  کــه  نمی دیــدم 
ماننــد  بازیکنانــی  مــن  پســت  در  مثــلاً 
داداش زاده و یکــی، دو هافبــک دیگــر در 
اســتقلال بودنــد کــه رقابــت شــدیدی بیــن 
ــالا  ــا را ب ــم م ــه وزن تی ــت ک ــود داش ــا وج م
بــرده بــود و در نهایــت موجــب می شــد مــا 
ــن،  ــدا از ای ــا دوم. ج ــیم ی ــان باش ــا قهرم ی
کســانی بــه عنــوان سرپرســت ماننــد عمــو 
نصــی و مربیانــی ماننــد منصــور پورحیدری 
در تیم مــان حضــور داشــتند کــه واقعــاً 
از بــازی کــردن در چنیــن تیمــی لــذت 
می بردیــم. در حــال حاضــر هــم حــرف 
مــن ایــن اســت کــه شــأن اســتقلال پاییــن 
آمــده از همیــن رو شــاهدیم کــه بعضــاً 

بازیکنــان معمولی و حضور بــزرگان در تیم 
اســتقلال کمرنگ تــر شــده اســت؛ نکته ای 
کــه امیــدوارم بــا حضــور مدیرعامــل جدیــد 
واقعــاً تحولــی بــزرگ چــه در زمینــه حضــور 
بازیکن در اســتقلال و چه ســایر موارد را در 
یکــی از تیم هــای بــزرگ کشــورمان ببینیــم 
و شــاهد بیــرون مانــدن چهره هایــی مانند 

ــیم. ــی نباش ــاهین بیان ش
 در رابطه با جذب بازیکنان جدید و 

نیازهای این تیم چه صحبتی دارید؟
کــه  قرقیزســتانی  مهاجــم  رم  ا و میــد ا
بازیکــن  گرفتــه  خدمــت  بــه  اســتقلال 
خوبــی باشــد؛ چــه بســا کــه بازی هــای 
خوبــی را از ایــن مهاجــم در تیــم ملــی 
قرقیزســتان دیدیــم اما جــدا از این بازیکن 
ــی  ــک میان ــک هافب ــه ی ــتقلال ب ــاً اس حتم
ــه تیــم اضافــه شــده  کــه در زمــان گلزنــی ب
و خــوب پــاس بدهــد نیــاز دارد، نــه اینکــه 
ماننــد زمــان فعلــی شــاهد ایــن باشــیم کــه 
هافبک هــای دفاعــی اســتقلال بیشــتر 

پــاس در عــرض بدهنــد.

مصاحبه

فائزه زمانی 
خبر نگار

سوال و جواب

ناصر قراگزلو
خبر نگار

newspaper.inn.ir iranvarzeshii

علـــی تاجرنیـــا نماینـــده تام الاختیـــار هلدینگ، 
مالک باشـــگاه اســـتقلال تهران گفـــت: »ما هنوز 
بیشـــتر از دو روز نشـــده که وارد باشگاه استقلال 
شـــده ایم؛ تصمیماتی در گذشـــته توســـط برخی 
از دوســـتان ما کـــه آنها هم دلســـوز بودند گرفته 
شـــده اســـت. بـــه هـــر حـــال هـــر تصمیمـــی در 
بحـــث اجرایـــی و فنـــی دارای اشـــکالاتی بوده که 
وضعیت اســـتقلال اکنون این طور شـــده اســـت 
و هنـــوز این بررســـی را انجـــام نداده ایـــم که این 
دو بازیکن بوســـنیایی چطور با اســـتقلال قرارداد 
امضـــا کرده انـــد و در مطبوعـــات فقـــط خبرها را 
خوانده ام و گزارشـــی کـــه از پرونده های حقوقی 
هـــم دریافـــت کـــرده ام هنـــوز چیـــزی در رابطـــه 
با جـــذب ایـــن دو بازیکن مشـــاهده نکـــرده ام و 
طبیعتـــاً این مورد هـــم در دســـتور کار ما خواهد 
بود تـــا آن را ســـریعاً پیگیـــری کنیم. در باشـــگاه 
اســـتقلال هر فردی کـــه در هیأت مدیـــره حضور 
داشـــته و دارد موظـــف اســـت کـــه بـــه تعهـــدات 

عمـــل کنـــد. بحـــث هـــواداری و صلاح باشـــگاه 
بـــرای ما اهمیـــت دارد و مطمئن باشـــید، در این 
دوره از هیـــأت مدیـــره باشـــگاه اســـتقلال یکـــی 
از پاســـخگوترین، شـــفاف ترین و صریح تریـــن 
گزارش هـــا را دریافـــت خواهیـــم کـــرد. در فضای 
کنونی اســـتقلال نگاه کردن به مســـائل گذشـــته 
و پرداختـــن بـــه آنهـــا تنهـــا تنش هـــا را زیادتـــر 
می کند و مـــا هدفمان این اســـت که مشـــکلات 

را رفـــع کنیم. «
او در پاسخ به ســـؤالی مبنی بر اینکه آیا هلدینگ 
مالک باشـــگاه اســـتقلال بـــرای نقـــل و انتقالات 
آبی هـــا محدودیتی از لحـــاظ مالـــی دارد یا خیر، 
گفت: »ســـازمان لیگ و فدراســـیون فوتبال برای 
باشـــگاه ها ســـقف بودجـــه در نظـــر گرفته انـــد و 
همـــه از ایـــن موضـــوع اطـــلاع دارنـــد و همه هم 
ایـــن را می داننـــد کـــه برخـــی از تیم ها بـــا توجه 
به شـــرایطی کـــه دارند در گذشـــته این ســـقف را 
رعایت نکرده اند. در گذشـــته برخی از باشگاه ها 
ســـقف بودجـــه را بـــه شـــکل های مختلـــف دور 
می زدنـــد و ایـــن موضـــوع را باید بپذیریـــم و این 
موضـــوع هم از ســـمت یک یـــا دو باشـــگاه نبوده 
اســـت. آنچه که مهـــم خواهد بود این اســـت که 

چنین مـــواردی را بایـــد اصولی اصـــلاح کنیم.«
تاجرنیـــا ادامـــه داد: »همان طـــور کـــه هـــوادار 
دوســـت دارد تـــا یـــک بـــازی زیبـــا را از تیـــم خود 

تاجرنیا: به اتفاقات گذشته کاری نداریم

بودجه استقلال در هلدینگ 
نامحدود نیست

شـــاهد باشـــد، همان طور از لحـــاظ مالی هم 
از باشـــگاه خود انتظار شفافیت دارد. تاکنون 
هلدینـــگ هیچگونـــه محدودیـــت مالی برای 
باشگاه اســـتقلال تهران در نظر نگرفته است 
امـــا باید ایـــن موضـــوع را هم در نظـــر گرفت 
کـــه هلدینگ بایـــد از ســـرمایه ســـهامداران 
محافظـــت کنـــد و مخـــزن نامحـــدودی برای 
باشـــگاه اســـتقلال نـــدارد و به همیـــن خاطر 
تصمیم گیـــری بـــر آن شـــده که بـــرای جذب 
بازیکـــن در نقل و انتقالات هم خواســـته های 
فنـــی و هـــم  صلاح هلدینـــگ در نظـــر گرفته 

شـــود. بنابراین ضمن اینکه ما محدودیتی در 
ارتباط با خواســـته های در نظر گرفته شـــده، 
نداریم در عیـــن حال باید ایـــن موضوع را در 
نظـــر بگیریم کـــه بودجه باشـــگاه اســـتقلال 
هـــم یـــک ســـقفی دارد و تـــا حدی می شـــود 
در آن دســـت بـــرد و تـــا همیـــن الان هـــم آن 
چیزی کـــه برآورد اولیـــه بوده خیلـــی کمتر از 
آن چیـــزی اســـت که تـــا آخر فصل بـــه لحاظ 
هزینـــه در باشـــگاه داریـــم و مـــن بـــه عنوان 
نماینـــده هلدینـــگ موظف هســـتم کـــه این 
بخش را هم مدیریت کنـــم اما این به گونه ای 

نیست که دســـت کادرفنی و سیستم اجرایی 
را ببنـــدد. امیدوارم که ایـــن خریدها و نقل و 
انتقالات براســـاس اثربخشـــی زیادی صورت 
گیـــرد. باشـــگاه بـــزرگ اســـتقلال تهـــران از 
ابتدای فصل آســـیب دیده اســـت و تغییراتی 
که صـــورت گرفتـــه باعث شـــده تـــا مدیریت 
جدید بخشـــی از آن خریدها را قبول نداشته 
باشـــد و برخی از بازیکنـــان در طول نیم فصل 
اســـتفاده نشـــدند و این مـــوارد مـــا را امیدوار 
می کند کـــه خرید هـــای جدید در اســـتقلال 

اثربخش باشـــد.«
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فولاد پول رضایتنامه مهاجم آرژانتینی را پرداخت می کند

بلانکو برای یحیی مهاجم می شود؟

 هفته سوم 
به نکونام گفتند برود

غلامپور: سمیعی 
گفته بود من از 

استقلال جدا شوم

روزی کـــه گوســـتاوو بلانکـــو بـــه اســـتقلال 
پیوســـت، تصور می شد به واســـطه پیشینه 
آرژانتینـــی بتوانـــد در ترکیـــب اســـتقلال به 
مهره ای کلیدی و کارآمد تبدیل شـــود اما این 

مهاجـــم که از قامت مناســـبی هم برخوردار 
اســـت فصل گذشـــته را بـــا به ثمر رســـاندن 
شـــش گل بـــه پایان بـــرد. با توجه بـــه اینکه 
بخـــش مهمی از درخشـــش بلانکـــو مربوط 
بـــه هفته هـــای پایانی فصل پیش بـــود، این 
بـــاور وجود داشـــت کـــه او در فصـــل جدید 
آماده تر از فصل پیش ظاهر شـــود اما بلانکو 
در فصل بیســـت و چهارم افت محسوســـی 
داشت و هرگز نتوانســـت نه نکونام را راضی 
کند و نه موســـیمانه را. بسیاری معتقدند که 
یکـــی از دلایل مهم برکناری نکونام شـــخص 

بلانکو اســـت اما نباید چنـــدان این موضوع 
را بـــه پـــای مهاجـــم آرژانتینـــی نوشـــت چرا 
کـــه ابتدای فصـــل بارهـــا به نکونـــام توصیه 
شـــد بلانکو را بفروشـــد تا باشـــگاه استقلال 
به جـــای این بازیکـــن و آرمـــان رمضانی یک 
مهاجم تـــراز اول جذب کند ولی ســـرمربی 
اســـتقلال به پـــای ایـــن بازیکن نشســـت و 
نتیجه آن شـــد که هـــم به یکی از مســـببان 
جدایـــی او تبدیل شـــد، هـــم اینکه خودش 
نیـــز اکنون در لیســـت فـــروش قـــرار گرفته 
و نـــه موســـیمانه پشـــت این بازیکن اســـت 

و نه مســـئولان باشـــگاه اســـتقلال. از فولاد 
به عنوان مشـــتری جـــدی ایـــن بازیکن یاد 
می شـــود و ظاهراً یحیـــی گل محمدی علاقه 
دارد این بازیکن را بـــه خدمت بگیرد. اینکه 
یحیـــی در بلانکـــو چـــه ویژگی هایـــی دیده 
که برای خواســـتن او به باشـــگاه اســـتقلال 
نامه ارســـال کرده، مشـــخص نیســـت اما به 
هرحـــال این نامه نگاری به ســـود اســـتقلال 
اســـت چون فولاد بخشی از مطالبات بلانکو 
را پرداخت می کند و باشـــگاه اســـتقلال نیز 
در ازای آن مجـــوز جدایـــی ایـــن بازیکـــن را 

صادر خواهد کرد. حال شـــاید فضای نسبتاً 
آرام تر باشـــگاه فولاد ســـبب شـــود بلانکو در 
ترکیب این تیـــم نمایش بهتـــری از خود به 
جا بگذارد و جـــزو یکـــی از بازیکنان کلیدی 
این تیم باشـــد اما بلانکو هرگز در اســـتقلال 
مهاجـــم ششـــدانگی نبـــود و به رغـــم آنکه 
نسبت به خیلی از مهاجمان ناکارآمد تاریخ 
باشـــگاه اســـتقلال تعداد گل هایش بیشـــتر 
بود امـــا در نهایـــت نتوانســـت رضایتبخش 
عمل کند و حالا در نقطه پایان با اســـتقلال 

قرار گرفته اســـت.

بهـــزاد غلامپـــور بعـــد از ســـال ها 
حضـــور در باشـــگاه اســـتقلال بـــه 
عنـــوان مربـــی دروازه بان هـــا، بـــه 
نظر می رســـد بـــه روزهـــای آخرش 
در ایـــن تیم نزدیک شـــده اســـت. 
بعد از تغییـــرات مدیریتی رخ داده 
در باشـــگاه اســـتقلال، امروز بهزاد 
غلامپور بـــا مراجعه به ســـاختمان 
باشـــگاه قصد داشت جلســـه ای را 
با علی نظری جویبـــاری مدیرعامل 
تـــازه وارد اســـتقلال داشـــته باشـــد 

که با توجـــه به غیبـــت مدیرعامل 
آبی ها این جلســـه شـــکل نگرفت.
غلامپـــور بعـــد از خروج از باشـــگاه 
در مواجهه با خبرنـــگاران ناراحتی 
شـــدید خـــود از عملکـــرد فرشـــید 
سمیعی مدیرعامل پیشین باشگاه 
را علنی کرد و صحبت های تندی را 
علیـــه او بر زبـــان آورد و گفت: »این 
افرادی کـــه آمدند از بدنه باشـــگاه 
اســـتقلال هســـتند، ولی یکســـری 
افراد در این باشـــگاه بودند و باعث 

شـــدند الان دهم جدول باشـــیم! 
ایـــن دهمـــی دســـتپخت ســـمیعی 
اســـت! بـــه نظر مـــن بایـــد زودتر از 
اینهـــا می رفـــت. جـــواد نکونـــام را 
هم ایـــن آقا فـــراری داد! صددرصد 
ایشـــان گفته بود که مـــن باید جدا 
شـــوم. نمی دانـــم بـــا چـــه مدرکی 
گفتـــه من بایـــد جـــدا شـــوم؟ گلر 
تیـــم کارش را می کنـــد و در جدول 
بیشـــترین سیوها در آســـیا نفر اول 
اســـت. در لیـــگ هـــم خـــوب کار 

می کنـــد. در هـــر صـــورت نمی دانم 
ایشـــان می خواســـت چه کارهایی 
انجـــام بدهد. همان طـــور که جواد 
نکونـــام را برداشـــت، می خواســـت 
بقیـــه را هـــم بـــردارد! آخر ســـر هم 

خودش را برداشـــتند.«
غلامپور درباره اینکه اســـتقلال از 4 
بازی گذشـــته 4 تساوی کسب کرده 
و نتایـــج خوبی به دســـت نیاورده، 
گفت: »دســـتپخت سمیعی است! 
اگـــر اســـتقلال بـــه ایـــن روز افتاده 

ســـمیعی عاملش اســـت. بازیکنان 
هیچ مشـــکلی ندارنـــد. کادرفنی را 
هم که مدام عـــوض می کرد! هفته 
ســـوم به نکونـــام گفته بـــود برود. 
بـــا فضای مجـــازی ایشـــان را فراری 
دادنـــد. او داشـــت کارش را می کرد 
و الان هم تیم دهم جدول اســـت. 
در فضـــای مجـــازی همـــه را می زد، 
خط می داد تا کادرفنـــی و بازیکنان 
را بزننـــد و آرامـــش تیـــم را گرفت. 

هـــواداران هم نگـــران بودند.«

گزارش

حمیدرضا عرب
خبر نگار


